

Date: August 31st, 2023

التاريخ: 31 أغسطس 2023

Circular No:6/ AY 2023-2024
Subject: Appreciation: Buses and school uniform

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

Thank you for your support and patience in dropping off your children and waiting for the school buses to be ready with the DOT approvals this week.

نتقدم بشكر الجزيل لجميع أولياء الأمور على دعمكم في تنقلات الطلبة وانتظار الحافلات المدرسية لتكون جاهزة بموافقة مركز النقل المتكامل هذا الأسبوع.

I can confirm that the bus pick-ups for the 1,200 bus students were very successful this morning, and I am sure the drop-offs this afternoon will also be successful. We thank Mr. Ahmed Qadi and our transportation team for their diligence. The transportation team will contact new parents and those of you who registered late.

أود أن أخبركم أن عمليات التنقل بالحافلات لعدد 1200 طالب كانت ناجحة هذا الصباح، و أكد أن عودة الطلبة بالحافلات المدرسية بعد ظهر اليوم ستكون ناجحة أيضا. نشكر السيد أحمد قاضي وفريق النقل على جهودهم لانجاح خدمة الحافلات. سيتصل فريق النقل بأولياء الأمور الجدد وأولئك الذين سجلوا في وقت متأخر قريبا عند توفر المقاعد.

The external school uniform company, Threads, informed me that the sizes for our boys and girls in the middle and high school will arrive today. Please [WhatsApp Mr. Leo at mobile: 056 404 3341](#) if you need any support.

أما في ما يخص الزي المدرسي ، تعلمكم شركة Threads، أن المقاسات الخاصة بطلبة المرحلة الإعدادية والثانوية ستصل اليوم. يرجى التواصل مع السيد ليو عن طريق تطبيق الواتس [أب على الرقم 056 404 3341](#) .

Please note that students must wear black shoes with their school uniform and no hoody jackets are allowed. We want our students to be elegant and represent Ajyal Al Falah with neat school uniforms daily.

يرجى ملاحظة أنه يجب على الطلبة الالتزام بالزي المدرسي وأحذية سوداء ولا يسمح بارتداء الهودي. نريد أن يكون طلابنا أنيقين وأن يمثلوا أجيار الفلاح بالزي المدرسي الأنيق يوميا.

We have an open-door policy for all parents and guardians. Please get in touch with our administration and academic staff if you need any support for your children.

لدينا سياسة الباب المفتوح لجميع الأولياء الأمور. يرجى الاتصال بالكادر الإداري إذا كنتم بحاجة إلى أي دعم.

I appreciate your cooperation.

شاكرين لكم تعاونكم.

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،
أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

